

# Frank And Oak

---

**CATEGORY:** Apparel  
**SIZE:** 1,500 - 3,000 sf  
**TYPE:** Enclosed Malls, Street Locations

---

**CATÉGORIE:** Vêtements  
**SUPERFICIE:** 1 500 - 3 000 pc  
**TYPE:** Centres commerciaux,  
emplacements sur rue

---

**CONTACT:**

**Jeffrey Berkowitz**  
President  
Real Estate Broker |  
Courtier immobilier  
jberkowitz@auroraconsultants.com

+1 (514) 824-6727



**OVERVIEW:** Frank And Oak was founded in Montreal as an online-only purveyor of modern menswear. With a mix of modern collections & a super-personalized experience, Frank And Oak soon expanded to include a forward-thinking women's line & multiple brick-and-mortar stores across Canada. Frank And Oak's priority is using sustainable materials & methods for products along with ethical practices throughout the supply chain to produce quality clothing that lasts. Frank And Oak fully recognizes the urgency to do their part in taking care of the planet & all its inhabitants.

---

**PROFIL:** Frank And Oak a été fondé à Montréal en tant que fournisseur en ligne de vêtements modernes pour hommes. Avec un mélange de collections mensuelles modernes et une expérience hautement personnalisée, Frank And Oak sont rapidement développés afin de proposer une ligne de vêtements avant-gardiste pour femmes & de nombreux magasins à travers le Canada. Frank and Oak a pour priorité d'utiliser des matériaux & des méthodes durables lors de la production de ses produits ainsi qu'adopter des pratiques éthiques tout au long de sa chaîne d'approvisionnement afin de concevoir des vêtements de qualité qui durent. Frank And Oak reconnaît pleinement l'urgence de faire sa part pour prendre soin de la planète et de tous ses habitants.

